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Referat Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 25. november 2019 kl. 17:15 – 19:45. 
 
Forældrerepræsentanter:  

Nina Hilsted Gemal, Christian Güttler, Henrik Schulz, Jens-Halvor Zoffmann, og Helle Nicola Jensen 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anita Køster, Anne Marie Dela 

Elevrepræsentanter:  

Linnea Jensen 

Ledelsesrepræsentanter:   

Kia Juul Vilhelmsen, Niels Bille og Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget:  

Kenneth Rasmussen 

Afbud:   

Anne Therkildsen, Nenad Nielsen, Janne Refnov, Max Sindberg 

 

 
1. Sag nr. 01.11.19 Valg af dirigent (2 min.) v. Jens-Halvor 
Det er aftalt, at Jens-Halvor er fast dirigent ved kommende SB-møder.  
 
2. Sag nr. 02.11.19 Korte meddelelser fra (O)(15 min.) (max 2. min. pr. punkt) 
Elevrådet:  
Repræsentanter fra elevrådet har afholdt møde med teknisk service(Tom) og ledelse (Niels) ang. ønsker 
til det nye fællesrum i kælderen.  
Formand:   
Ingen bemærkninger.  
Der har ikke været afholdt formandsmøde siden senest afholdte  SB-møde.  
Udvalg:  
Drøftes under sag 4. og 5. 
SFO:  
Anita: Forældremøde afholdt i sidste uge – vellykket og stort fremmøde. Positivt med deltagelse af 
skolebestyrelsesrep. ved Nina. Ved mødet gav mange forældre udtryk for, at de ønsker en drøftelse i 
skolebestyrelsen af, hvilke film der må vises i SFO1 ift. aldersanbefalinger. Aktuelt følger SFO 
aldersanvisningerne. 
I december afholdes Lucia-arrangement med forældredeltagelse.           
Undervisningen – Anne Marie:  
Tid for skole/hjem samtaler. Klippe/klistre på hele skolen fredag d. 29. nov. 
Kommunalbestyrelsen – Kenneth:   
Det endelige budget har været behandlet den seneste tid.   
Skoleledelsen:   
Den kommende periode afholdes mus-samtaler.  
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Skemaer på hele skolen ændres per 1.dec. Skemaperioden fremrykke fra uge 4, da mange 
skemaændringer alligevel var i spil fra december. Ledelsen sikrer, at elevernes fagtimetal ikke ændres. 
Indskolingen har afholdt et vellykket Halloween-arrangement.  
9.klasserne har i denne uge fremlagt deres obligatoriske projektopgaver med succes.     
Måling af den sociale kapital på Rødovre skole i perioden 23/10-6/11. Resultaterne er generelt meget 

positive – bestyrelsen fik indblik i resultaterne i de enkelte afdelinger.      

 
  
 
3. Sag nr. 03.11.19 Indeklima undersøgelse (5 min.) v. Ledelsen  
Proaction har foretaget målinger på skolen i udvalgte lokaler/områder. 
Vi kender ikke resultaterne af disse endnu. Skolebestyrelse vil følge op på resultaterne, når de forelægger.  
 
4. Sag nr. 04.11.19 Skolemad (20 min.) v. Forældrerepræsentanter 
Status på ny madordning. 
Ordningen på Valhøj er undersøgt af udvalget. Denne ordning er ikke mulig på Rødovre Skole grundet 
køkkenforhold. 
Skolebestyrelsen ønsker at skifte leverandør til Agnes Food. 
Jens-Halvor sørger for at opsige aftalen med nuværende leverandør Torvekokkens. 
Jens-Halvor indgår aftale med Agnes Food i samarbejde med skolens sekretær Line Wod Weien. 
 
5. Sag nr. 05.11.19 Principper for fastholdelse af elever i overbygningen (40 min.) v. 
Forældrerepræsentanter 
Nina orienterede om udvalgets arbejde med afsæt i bilag/skriftlig oplæg til mødet. 
Det blev besluttet, at ledelsen arbejder videre med oplæg ud fra kommentarer og tilrettelser, som 
fremkom under drøftelsen. I denne proces inddrages elever og lærere fra udskolingen. 
Dette fremlægges ved SB-møde i februar. 
 
6. Sag nr. 06.11.19 Timefordelingsplan (15 min.) v. Ledelsen 
Se vedhæftede bilag 1. 
Skolebestyrelsen godkendte ledelsens forslag til timefordelingsplan for kommende skoleår, som 
overholder Ministeriets minimums-og vejledende timetal.  
 
7. Sag nr. 07.11.19 Tilbagemelding på ”Skolebestyrelsens principper” (15 min.) v. Jens-Halvor  
Se vedhæftede bilag 2. 
En arbejdsgrupper er nedsat bestående af: Henrik, Helle og Jens-Halvor. Arbejdet vil have fokus på 
ensartethed og form. Ledelsen står til rådighed for gruppens arbejde og proces. Drøftes ved SB-møde 
senere på skoleåret.  
 
8. Sag nr. 08.11.19 Ansøgning om nedsat timetal (10 min.) v. Ledelsen  

Niels gav en kort status og evaluering på anvendelse af timerne.  Skolebestyrelsen er meget omkring ny 
ansøgning for kommende skoleår. Drøftes i foråret, når erfaringer og resultater fra dette år kendes.  

 
9. Sag nr. 09.11.19 Punkter til næste skolebestyrelsesmøde (5 min.)  

Hvilke film må vises i SFO-1 ift. aldersanbefalinger.  

Kvalitetsrapport. 

Evaluering af SB-møder og udvalgsarbejde. 

Evaluering af de 3 kommunale netværk. 

Økonomi. 
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10. Sag nr. 10.11.19 Lukket punkt (20 min) 
Eleverne deltager ikke, da der under punktet kan forekomme personsager.  
 
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Skolebestyrelsesnæstformand 
Jens Halvor Zoffmann 
 
 
Kommende skolebestyrelsesmøde:  
Næste møde afholdes mandag d. 13. januar. 
   
Punkter til dagsordener:  

 Se Årshjul 
 
 
 
 
 
 
 


